
 

Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

	
 
Bestyrelsesmøde referat tirsdag den 12. december 2023, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 

Kasserer Gorm Arildsen    ga@koda.dk  

Bestyrelse Lars Gandrup Petersen larsgandruppetersen@gmail.com 

Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  

Bestyrelse Kasper Meisner   kmn.fi@cbs.dk 

1. Suppleant Peter Krarup           npk@krarups-snedkeri.dk 

2. Suppleant Henrik Boss denhenrikboss@gmail.com 

Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 

Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese   frese@mbuna.dk 

Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 

Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ga@koda.dk 

Teknik Peter Krarup    npk@krarups-snedkeri.dk 

Ungdomssejlads Niels Ole Sloth             nos@northrisk.dk 

Hovmester Jakob Christensen info@restaurant-strejf.dk 

 
 
Referent 	

Johannes. 
1. Kommentarer til sidste referat 

Ingen kommentarer 

2. Hovmesteren 
Jakob fortæller at der nogle aftener er travlt og andre ikke så travl. 
 

3. Ungdomsudvalget 

Der er et ønske om at sommercup bliver den 17/8, Havnens jubilæum er først ugen efter, så 
det ser ud til at kunne lade sig gøre. 

Klubben har solgt en af sine 3 RIBs for 50.000,- .  

Niels meddeler, at der er én 49er besætning i Portugal og tre på Lanzarote. 

J70erne ligger i Hellerup og sejler hver lørdag. 

Optimisterne sejler i Vedbæk.  
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Der	ligger	21	optimistjoller	i	stativerne.	7-9	joller	sælges	hvis	muligt. 

Lars efterlyser en koordinering af alle ungdomsledere. 

 

Foreningshuset. 

Der har været møde med kommunen med deltagelse af Jesper fra Kajakklubben og Henrik, 
Niels og Johannes fra Bådeklubben. Mødet omhandlede Foreningshuset med forslag om ind-
retning af 1. salen med omklædning og kælderen med opbevaring. Kommunen vender tilba-
ge. 

Til december vil klubben rykke kommunen for at komme med et oplæg. 

Kommunen er blevet rykket i starten af december og Per Frost er blevet orienteret om situa-
tionen. 

 

4. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 

27. oktober. Oktoberfest i Sletten. (Er afholdt) 

28. oktober. Standernedhaling kl. 12.00. (Er afholdt) 

8. november. Foredrag om solformørkelse kl. 20.00. (Er afholdt) 

16. november. Foredrag af Bent Skov Larsen. Slettens historie. (ER afholdt) 

22. november. Musik/filmaften kl. 20.00 (Aflyst pga. manglende deltagelse) 

31. december. Nytårskur kl. 12.00. 

13. januar. Nytårsfrokost for bestyrelse og udvalg kl. 12.00.  

17. januar. Foredrag med Klavs Weis-Fogh: 1600 sømils oplevelse fra Ilulissat til Lewisporte. 

24. januar. Musik/filmaften kl. 20.00. Shu-bi-dua live. 

31. januar. Foredrag med Joakim Refn: Med Verden i hænderne. Kl. 20.00 

Foredrag med Poul Jespersen om Admirals Cup 

Foredrag med Claus Flach om livet med båden Christoffer Columbus 

28. februar. Musik/filmaften. Kl. 20.00 

27. marts. Musik/filmaften. Kl. 20.00 

VHF/DSC opfriskningskursus. Kurset bliver først til foråret. 

Forslag om indlæg: 

Foredrag med metrolog Søren Jacobsen om sejlervejr m.m. Johannes undersøger 

Foredrag med Thomas Weber om flodsejlads. Johannes undersøger 

Foredrag om sejlads i Fransk Polynesien/Tahiti. Johannes undersøger 

Sejlerkursus og gode råd, sejlerforståelse, havnemanøvre m.m. Johannes foranlediger 

Familiekapsejladser Hven Rundt i 2024. Johannes arrangerer. 

Karsten/aktivitetsudvalget indkalder til møde om 60 års jubilæet. 
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5. Kabysudvalget 

Der er stadig diskussion om de nedtagne flag i klublokalet. Bestyrelsen har modtaget flere 
mails og et brev med underskrifter for bevarelse af flagene.  

Det blev vedtaget, at den 31. december er flagene oppe. 

Der blev foreslået, at der ved hjælp af et USB stik, eller måske noget smartere, laves såle-
des, at fjernsynet kan reklamere med billeder om sejlads, videoer, samt at klubben kan skri-
ve om hvad der eller sker i klubben. Fjernsynet skal ikke køre hele tiden, men kun i perioder. 
Hjælp til dette ønskes?  

Janne bedes sammensætte en sådan Billed/tekst orientering.  

 

6. Teknisk udvalg 

Det blev aftalt at der skal laves en langsigtet plan for vedligeholdelse/forbedringer af klub-
ben. 

Peter gennemgik hvad der indtil nu er blevet vurderet, udarbejdet af Henrik Madsen. 

Der udarbejdes en oversigt over hvem der ansvaret for hvad. Peter. Gennemgang den 12. 
december. 

 

7. Materiel 

Trailer i stykker, meddeler Henrik. 

Der står to 29ere på Mallorca. Deres fremtid??? Uafklaret 

Den 49er der står i haven sælges. Hvem foranlediger??? Gentagelse. 

Der skal sælges én 29er trailer. Hvem foranlediger??? Pågår 

2 styk J70 trailere på Lanzerote skal synes. Lidt af et problem. 

 

Kajakstativer skal overdrages til Kajakafdelingen. Morten. Pågår. 
 

8. Økonomi 
Gorm og Kasper har snakket med banken om anbringelse af klubbens penge, arven. 

Gorm udleverede økonomi oversigt, med konservativt gæt på hvad de kommunale tilskud 
bliver. 

Regnskabet ser pænt ud. 

Klubben har fået en donation fra Jens Knud Lind Hansen på 30.000,- . Super flot.  

Gorm bedes foranledige. 

 
9. Sejladsudvalg 

Begge J70ere ligger i Hellerup. Lars og Morten indkalder Linda til koordinerende møde. 
 

10. Hjemmesiden 
Susanne og Morten opdaterer løbende hjemmesiden. 
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Susannes løbende mails med orientering om menuer og andre arrangementer fungerer flot. 
Susanne oplyser at i årets løb har 49 udmeldt sig, mens 72 har meldt sig ind. 
 

11. Søhesten 
Udkommer igen til februar. 
 

12. Planlægning af BM 
Kommende bestyrelsesmøder:  
6. juni (Er afholdt) 
8. august (Er afholdt) 
19. september (Er afholdt) 
10. oktober (Er afholdt) 
14. november (Er afholdt) 
17. Ekstraordinært bestyrelsesmøde med ledsager. (Er afholdt) 
12. december (Er afholdt) 
 
Forslag til BM i 2024 
9. januar  
13. februar 
12. marts 
9. april 
14. maj  
11. juni 
 
 

13. Eventuelt 
50 års jubilæumsbøgerne stilles på klaveret til gratis afhentning. Der er flere bøger i skabet. 
 
Møde med DGI afholdt. Vi var blevet lovet et meget hurtigt oplæg til samarbejde. Stadig ikke 
modtaget noget??? 
 
Klubben vil af med de eksisterende kajakstativer. Susanne bedes orientere ejerne af de ka-
jakker der ligger på stativerne? Morten snakker med Kajak Jakob? 
 
 
Johannes og Niels Flid Frederiksen har gået en rundtur på havnen og set på de både der al-
drig kommer ud og sejle.  
 


